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SIRESZ elnökségi ülés jegyzőkönyve 

 
Időpont: 2010.02.26. péntek 
Helyszín: Újbuda Center 
Az ülés határozatképes, jelenlévő elnökségi tagok: 

 Ferenci Miklós 
 Kardos István 
 Pereczes Zsolt 
 Varga László 

Jelen van még: 
 Zsolnay Péter 

1. REBISZ szolgálatunk működése 

Az előző elnökségire (02.05) már megvolt az NKH LI engedélyünk, azóta megkaptuk a KBSZ 
engedélyét is. Ezzel a SIRESZ megszerezte az első önálló jogú hatósági működési 
engedélyét, megkezdhetjük a saját REBISZ szolgálat működtetését. A szolgálatot  Ferenci 
Miklós vezeti és alapvetően ő látja el az ügyeleti szolgálatot is, a mai megállapodás szerint 
március végéig társadalmi munkában. Ezalatt kialakít egy csapatot az érdeklődő SIRESZ-tag 
baleseti vizsgálókból és mind az ügyeleti, mind az esetleges baleset vizsgálati munkába 
bevonja őket. Pereczes Zsolt tájékoztatta a jelenlévőket, hogy az első negyedévben az MPC 
még külön működő REBISZ szolgálatra kötött szerződést, áprilistól viszont az MPC is a 
SIRESZ REBISZ szolgáltatását fogja igénybe venni. A szolgálat áprilistól történő működési 
rendjéről és anyagi elszámolásáról addig meg kell állapodnunk. 

2. Légialkalmassági tanúsítási engedélyünk helyzete 

Varga László beszámolt róla, hogy újabb hiánypótlási felszólítást kaptunk, az abban 
foglaltaknak megfelelő módosításokat ő elvégezte és február 22-én a felszólításnak eleget téve 
beadtuk a módosított anyagot. Jövő héten érdeklődni fog a hatóságnál az engedélyünk 
helyzetéről, az elkövetkező hetekben számítunk a saját jogú tanúsítási engedély elnyerésére 
is. Az elnökség egyhangú szavazással a beszámolót elfogadta. 

3. MRSZ tagszervezeti felvételi kérelmünk helyzete 

Kardos István beszámolt róla, hogy az MRSZ legutóbbi elnökségi ülésén benyújtott 
kérelmünket az MRSZ ellenőrzésre, véleményezésre átadta a jogászának. Érdeklődésünkre 
kapott válasz szerint a jogász az anyagot rendben találta, tagszervezeti felvételre alkalmasnak 
ítélte. Felvételünkről akár már március elején, az MRSZ elkövetkező elnökségi ülésén, az 
MKSSZ velünk egyidejűleg beadott kérelmével együtt várható döntés. 

4. A starthely-alap elosztás együttműködési koncepciója 

Ki kell dolgozni azokat az alapelveket, amiket mindkét szövetség el tud fogadni és a 
szövetségek együttműködésére épülve legjobban szolgálják a hazai siklórepülő területek 
működtetését. Ehhez számítunk minden pilóta ötleteire, észrevételeire a pg.c2 fórumon 
keresztül. Az elnökség egyhangúan megerősítette, hogy a HFFA-val együttműködve, a 
szövetségek starthely-alapjait egyesítve, a közösen elfogadandó elvek alapján, a Starthely 
Vegyes Bizottságra (SVB) bízza a starthelyek a működési támogatásának elosztását. 
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5. Egyebek 

5.1. Általános gazdálkodási elvek 

Kardos István felvetette, hogy mihamarabb át kell gondolnunk a gazdálkodási 
gyakorlatunkat, több figyelmet fordítva a szövetség működési rezsi fedezetének 
előteremtésére. Változtatni kell pl. a beszedett biztosítási díjakon, amiket beszerzési 
áron adunk tagjainknak. Ezzel a gazdálkodással ténylegesen veszteséget termelünk, 
mert nem tudjuk az utolsó fedezetig eladni azt a kontingenst amit megvettünk és ezért 
még dolgozunk is vele. Arra kérte Pereczes Zsoltot, hogy a további veszteségek 
csökkentése érdekében a már megvett kontingensek elfogyása után kevesebb 
személyre szóló biztosítási egységeket rendeljen, vagy kössön rugalmasabb utólagos 
elszámolásra lehetőséget adó megállapodást a biztosítási közvetítővel. 
Ugyanígy beszerzési áron közvetítjük a rebisz szolgáltatást, holott az engedély 
megszerzésével szintén dolgoztunk és költségek is felmerültek. Az elnökség konkrétan 
megállapodott abban, hogy az első negyedév végéig változatlanul megtartja a 
társadalmi munkára épülő, költségtérítés nélküli szolgáltatások nyújtását a szövetség 
részére és elfogadását a tagoktól és támogatóktól. Az elnökség általánosságban 
megállapodott abban, hogy a második negyedévben áttekinti a gazdálkodási 
tapasztalatokat és megfogalmazza a 2011-ben követendő elveket. 

5.2. Oktatói bélyegzők 

Kardos István felvetette, hogy ha már ingyenes az egyes oktatók csatlakozása a 
szövetség oktatási rendszeréhez (ami a saját tematika engedélyeztetéséig az MPC 
rendszer kiközvetítéséből áll), akkor legalább az oktatói bélyegzők 5000 Ft-os gyártási 
költségét terheljük az oktatókra. Az ellenvélemények figyelembevétele után az 
elnökség 3:1 arányú szavazással megerősítette korábbi döntését, miszerint az oktatók 
nevére gyártott bélyegzők a SIRESZ tulajdonát képezik, így az előállítás költségeit is a 
szövetségnek kell viselnie, az oktatási szerződés esetleges felbontása esetén az 
oktató a bélyegzőt visszaadja. 

5.3. Tagszervezetek felvétele 

Az elnökség egyhangú szavazással felvette tagszervezetei közé a SIRESZ-be jelentkezett 
klubok közül azokat, akik mindenben teljesítették a csatlakozás törvényi feltételeit: 

• Blue Sky Siklóernyős Sportegyesület (02.01) 
• Eged Eagles Siklóernyős Sportegyesület (02.18) 
• Felhőút Sportrepülő Egyesület (02.20) 
• Turul Siklórepülő Egyesület (02.23) 

Üdvözöljük őket a szövetségben és köszönjük a bizalmukat! 
A többi jelentkezőnél jellemzően az okoz késedelmet, hogy még nem kaptuk meg a 
tagszervezeti felvételi nyilatkozatuk eredeti példányát. 
 
Budapest, 2010. február 26. 
 
 
Kardos István sk.  
jegyzőkönyv vezető 


